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From: 5.1.2e

Sent: Wed 12/30/2020 9:43:23 PM

Subject: RE: Antw: 17u overleg vaccinatiestrategie

Received: Wed 12/30/2020 9:43:31 PM

To: TEI EEN vm IEEE EE vm i]

Uitzoeken gaat erover of we nu nog hetzelfde aantal vials krijgen omdat het nu meer doses zijn. Of dat Pfizer

hetzelfde aantal trays levert maar dan tegen meerprijs omdat het nu meer doses zijn.

From: ES Ee

Sent: woensdag 30 december 2020 22:31

To: INE SEER > IEE SEI oi

Subject: Antw: 17u overleg vaccinatiestrategie

Hol EEE
Punt over zes doses is al besproken Pfizer. Als dat lukt (lukt niet altijd) en de zesde dosis bevat 0,3 ml, dan mag dat. Hoeft niet

meer uitgezocht. Staat ook zo in richtlijn. Geefjij dat door aan

Met vriendelijke groet,

RIVM-Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 | 5.1.2e

3720 BA Bilthoven

https: //www.rivm.nl/coronavirus-covid-19/vaccins

Van: JEEle vm.nl>
Datum: 30 december 2020 om 22:09:10 CET

aan: [IESE HEEXEDN © iv >, NEE EET vm.»
Onderwerp: FW: 17u overleg vaccinatiestrategie

Ter info, verslagje van overleg met VWS van vanmiddag

From:[EXECMEXEXMN© invws.ol>
Sent: woensdag 30 december 2020 18:06

@ minvws.nl>;

@rivm.nl>; ERE

Subject: 17u overleg vaccinatiestrategie

Hoi,

Hierbij een overzichtje van de besproken punten:

* Vaccinatie BES CAS; er is een notitie voorgelegd aan de Stas over mogelijkheden vaccineren in Caribisch NL. Dit moet

mee in de berekeningen. Voorafgaand wel politieke besluitvorming. ActicJJEXIEEIl notitie doorsturen naarBEEN -

achterhalen of overleg Stas en MVWS is gepland.
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* Vaccineren vaccineerders; In richtlijn opgenomen dat we dit gaan doen, alleen de mensen die de vaccins zetten (dus
mensen uit logistiek, leveringen etc. niet). Actie[iladlafstemmen met EEE
* Doseringen uit 1 file Pfizer; Via de EU vragen aan pfizer wat de consequenties zijn van 6 doseringen in een file. Actie

5.1.2e

« In overleg van 21u vraagt JEREZ AstraZeneca of ze vandaag gaan indienen bij EMA

* Overleg gehad met Vintura over inzet pfizer bij zorginstellingen. Verschillende scenario’s besproken; momenteel wordt

een uitgewerkt: vanuit logistieke centrum repacken en verzenden aan instelling. Morgen wordt uitsluitsel verwacht

* Er lopen gesprekken met leveranciers toedieningsnaalden. Tot maart is er voldoende. Vraag uitgezet om beloofde

levereingen naar voren te halen en naalden bij te kopen. Volgende week weten we meer. Actie [EEvraagt iemand om

hier een QA op voor te bereiden voor debat dinsdag

Groeten,

Directie Bestuurlijke en Politieke Zaken

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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